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Protokół Nr XI/07 
sesji Rady Miejskiej w Czempiniu  

odbytej w dniu 27 czerwca 2007 roku  
o godzinie 17.00 w Urzędzie Gminy w Czempiniu  

 
 
Obrady rozpoczęto w dniu 27 czerwca 2007 roku o godzinie 17.00. 
Obrady zakończono w dniu 27 czerwca 2007 roku o godzinie 18.15.  
W XI sesji Rady Miejskiej udział wzięło 13 radnych. 
Ponadto, uczestniczyli w niej: 

• Burmistrz Gminy Czempiń – Dorota Krystyna Lew; 
• Zastępca Burmistrza Gminy Czempiń – Jan Kaźmierczak; 
• Skarbnik Gminy Czempiń Agata Cichocka – Augustyniak; 
• Radca prawny – Ewa KsiąŜkiewicz; 
• Kierownik Posterunku Policji w Czempiniu – Dariusz Piotrowski; 
• Dyrektorzy Gminnych Jednostek Organizacyjnych, 
• Kierownicy Referatów Urzędu Gminy w Czempiniu,  
• Sołtysi i Przewodniczący Zarządu Osiedla w Czempiniu, 
• Dziennikarze, 
• Mieszkańcy gminy Czempiń. 

 
Do punktu 1 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz w dniu 27 czerwca 2007 
roku o godzinie 17.00 otworzył XI sesję Rady Miejskiej i po powitaniu radnych oraz gości 
oświadczył, Ŝe zgodnie z listą obecności, aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 12 radnych, co 
wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz zaproponował, aby Rada 
Miejska w Czempiniu na sekretarza obrad XI sesji powołała radną ElŜbietę Grygier, która 
wyraziła zgodę na pełnienie tej funkcji.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 12 radnych: 11 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” powołała na sekretarza 
obrad XI sesji Rady Miejskiej w Czempiniu radną ElŜbietę Grygier. 

 
Do punktu 2 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz poinformował, Ŝe radni 
Rady Miejskiej w Czempiniu otrzymali porządek obrad XI sesji i do przedłoŜonego projektu 
uwag nie wniesiono.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz poinformował, Ŝe 
Burmistrz Gminy Czempiń złoŜyła następujące wnioski do porządku obrad XI sesji Rady 
Miejskiej w Czempiniu: 

1. w dniu 25 czerwca 2007 roku o wprowadzenie do porządku obrad XI sesji w punkcie 
9 a: „Podjęcie uchwały w sprawie upowaŜnienia Burmistrza Gminy Czempiń do 
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zaciągnięcia zobowiązania przekraczającego granicę ustaloną w budŜecie Gminy 
Czempiń na rok 2007”; 

2. w dniu 27 czerwca 2007 roku o wprowadzenie do porządku obrad XI sesji w punkcie 
9 b: „Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy 
gminami Śrem, KsiąŜ Wlkp., Dolsk, Brodnica i Czempiń w zakresie prowadzenia 
schroniska dla bezdomnych zwierząt w Gaju”.  

Wnioski stanowią odpowiednio załączniki nr 2 i 3 do niniejszego protokołu.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 12 radnych jednogłośnie wprowadziła 
punkt: „Podj ęcie uchwały w sprawie upowaŜnienia Burmistrza Gminy Czempiń do 
zaciągnięcia zobowiązania przekraczającego granicę ustaloną w budŜecie Gminy 
Czempiń na rok 2007” w punkcie 9 a porządku obrad XI sesji Rady Miejskiej               
w Czempiniu.   
 
Rada Miejska w Czempiniu w obecności 12 radnych jednogłośnie wprowadziła 
punkt: „Podj ęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego 
pomiędzy gminami Śrem, KsiąŜ Wlkp., Dolsk, Brodnica i Czempiń w zakresie 
prowadzenia schroniska dla bezdomnych zwierząt w Gaju” w punkcie 9 b 
porządku obrad XI sesji Rady Miejskiej w Czempiniu.   

 
Rada Miejska w Czempiniu w  obecności 12 radnych przyjęła jednogłośnie 
porządek obrad XI sesji Rady Miejskiej w Czempiniu wraz z zmianami, który 
przedstawiał się w sposób następujący: 
 

1. Otwarcie obrad.  
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołów IX i X sesji Rady Miejskiej w Czempiniu. 
4. Interpelacje i zapytania radnych.  
5.    Podjęcie uchwały w sprawie zmian budŜetu i w budŜecie gminy Czempiń na 2007 rok.  
6. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego (Donatowo). 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego (Głuchowo).   
8. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w Piechaninie dla działek o nr ewid. 123/2 i 126.  
9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w Nowym Borówku dla działek wg ewid. gruntów 
Borowo o nr ewid. 357,355a i 356.  

9a. Podjęcie uchwały w sprawie upowaŜnienia Burmistrza Gminy Czempiń do 
zaciągnięcia zobowiązania przekraczającego granicę ustaloną w budŜecie Gminy 
Czempiń na rok 2007. 

      9b. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy 
gminami Śrem, KsiąŜ Wlkp., Dolsk, Brodnica i Czempiń w zakresie prowadzenia 
schroniska dla bezdomnych zwierząt w Gaju.  

10. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Czempiń w okresie międzysesyjnym.  
11. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu z działalności                      

w okresie międzysesyjnym.  
12.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  
13.  Wolne głosy i wnioski.  
14.  Zakończenie sesji.  
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Do punktu 3 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz poinformował 
zebranych, Ŝe zapoznał się z protokołem z IX i X sesji Rady Miejskiej w Czempiniu i uznał, 
Ŝe są one zgodne z przebiegiem sesji Rady Miejskiej w Czempiniu.  

 
Rada Miejska w Czempiniu w obecności 12 radnych jednogłośnie przyjęła 
protokoły z IX i X sesji Rady Miejskiej w Czempiniu odbytych w dniach 31 maja 
2007 roku i 16 czerwca 2007 roku.  

 
Do punktu 4 porządku obrad: 
 
Interpelacje i zapytania zgłosiło 4 radnych: 
 

1. Radny Stanisław Owsianny w sprawie: usunięcia drzewa przy wyjeździe z ulicy 
Przedszkolnej w Czempiniu na drogę powiatową w kierunku Piotrkowic. Radny 
Stanisław Owsianny argumentował, iŜ wyjeŜdŜając z ulicy Przedszkolnej kierowcy są 
zmuszeni do wyjeŜdŜania samochodami na drogę, poniewaŜ drzewo zasłania 
widoczność.  

2. Radny Włodzimierz Kuciak w sprawie wprowadzenia ograniczenia prędkości do 40 
km/ha na odcinku ulicy Stęszewskiej – od przejazdu kolejowego do ulicy 
Tarnowskiej. Radny Włodzimierz Kuciak wskazał, iŜ mieszkańcy ulicy Stęszewskiej 
wskazują na duŜe natęŜenie ruchu, ruch rowerowy i brak ścieŜki rowerowej na tym 
odcinku.  

3. Radny Aleksander Wieliński w sprawach: 
� naprawy dwóch studzienek kanalizacji sanitarnej, które są zagłębione w drodze 

wojewódzkiej prowadzącej z Czempinia do Śremu; 
� doprowadzenie do porządku po ostatnich deszczach nawierzchni ulic 

Konopnickiej i śeromskiego w Czempiniu.   
4. Radny Władysław Matysiak w sprawach: 

� wycięcia lub przycięcia drzew w Piechaninie przy posesji 5B – świerk srebrny 
wrasta w linię energetyczną, co zagraŜa bezpieczeństwu mieszkańców; 

� dokonania przycięcia drzew i krzewów rosnących pomiędzy jezdnią                        
a chodnikiem przy drodze powiatowej Piechnin – Srocko Wielkie; 

� wystąpienia do Zarządu Dróg Powiatowych w Kościanie z zapytaniem, czy 
remont drogi Piechanin – Srocko Wielkie został juŜ zakończony.  

 
Do punktu 5 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie zmian budŜetu i w budŜecie gminy Czempiń na 2007 rok 
przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Skarbnik Gminy Czempiń Agatę Cichocką – 
Augustyniak uwag nie wniesiono.   
 
Na posiedzenie przybył radny Krzysztof Giemza, wobec czego Rada Miejska                         
w Czempiniu obradowała w składzie 13 radnych.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 13 radnych jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XI/51/07 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 27 czerwca 2007 roku              
w sprawie zmian budŜetu i w budŜecie gminy Czempiń na 2007 rok 
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przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Skarbnik Gminy Czempiń Agatę 
Cichocką – Augustyniak.  
Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
 

Do punktu 6 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego przedstawionego 
wraz z uzasadnieniem przez Skarbnik Gminy Czempiń Agatę Cichocką – Augustyniak: 
 
Radny Piotr Wojciechowski wskazał, Ŝe kwestia zasadności budowy drogi w Donatowie jest 
dyskusyjna. Radny Piotr Wojciechowski wyraził wątpliwość, czy droga w Donatowie jest 
„absolutnie w tym czasie konieczna na tym odcinku”. Radny Piotr Wojciechowski 
poinformował, Ŝe po ostatnim wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej w Czempiniu 
udał się na wizję drogi wraz z radnymi: Jerzym KrzyŜostaniakiem, Tadeuszem Fabisiem, 
Wojciechem Adamskim oraz Krzysztofem Sankiewiczem. Zdaniem radnego Piotra 
Wojciechowskiego droga nie jest w najgorszym stanie, nie jest zabagniona, wymaga jedynie 
wyrównania. Radny Piotr Wojciechowski wskazał, Ŝe nie jest równieŜ pewne, iŜ ze strony 
Krzywinia droga ta zostanie pobudowana w kierunku Rąbinia, tak, aby połączyć ją                          
z pobudowaną od strony gminy Czempiń. Zdaniem radnego Piotra Wojciechowskiego – 
gmina Krzywiń nie ma Ŝadnego interesu w pobudowaniu tejŜe drogi. Radny Piotr 
Wojciechowski zwracając się do mieszkańców Donatowa – podkreślił, Ŝe nie jest przeciwny 
budowie dróg na wsi, poniewaŜ sam jest mieszkańcem wsi, jednakŜe nie ma pewności, Ŝe 
budowa tej drogi jest konieczna, poniewaŜ w gminie jest jeszcze wiele innych potrzeb. Radny 
Piotr Wojciechowski wskazał, Ŝe jego wątpliwości budzi równieŜ planowany sposób 
finansowania tej inwestycji poprzez zaciągnięcie komercyjnego kredytu długoterminowego. 
Radny Piotr Wojciechowski wskazał, Ŝe inaczej wyglądałaby sytuacja, gdyby z budŜetu 
gminy trzeba było dołoŜyć 20% całkowitego kosztu budowy, zaś ze środków zewnętrznych 
mieć 80%. Radny Piotr Wojciechowski przypomniał, Ŝe w poprzedniej kadencji były 
moŜliwości pozyskania środków z zewnątrz na budowę dróg dojazdowych do pól, jednakŜe  
w gminie Czempiń nie pobudowano takowych. Radny Piotr Wojciechowski podkreślił, Ŝe nie 
jest przeciwny budowy tej drogi, jednakŜe nie będzie głosować za zaciągnięciem 
komercyjnego kredytu.  
 
Radny Wojciech Adamski wyraził pogląd, Ŝe „wszystko, co jest robione jest dobrem”. Radny 
Wojciech Adamski wskazał, Ŝe w uchwale zapisano, iŜ droga będzie miała długość 800 m              
i na to zostanie przeznaczone 350 000 zł, tymczasem w ostatnim okresie materiały budowlane 
podroŜały, zaś podczas wizji lokalnej zmierzono, Ŝe odcinek drogi do pobudowania ma 
długość 1 200 m, co stanowi o 30 % więcej drogi niŜ załoŜono w uchwale. Radny Wojciech 
Adamski wskazał, Ŝe w takiej sytuacji i tak droga po wybudowaniu nie będzie pokrywała 
całego odcinka, na którym powinna być połoŜona. Zdaniem radnego Wojciecha Adamskiego 
naleŜałoby się zastanowić nad rozpoczynaniem tej inwestycji.  
 
Radny Tadeusz Fabiś wskazał, Ŝe podczas wizji lokalnej na drodze z Donatowa do Rąbinia 
radni byli świadkami, Ŝe jest ona uczęszczana przez róŜne pojazdy, nie tylko te, które 
dojeŜdŜają do pól, jak twierdzi radny Piotr Wojciechowski.  
Radny Tadeusz Fabiś podkreślił, Ŝe wieś Donatowo jako jedna z ostatnich w gminie Czempiń 
miała załoŜoną sieć wodociągową, co zostało poprzedzone zebraniem wiejskim, podczas 
którego mieszkańcy wsi zdecydowali, Ŝe jeŜeli sieć wodociągowa nie zostanie pobudowana, 
to wieś będzie starała się o wystąpienie z gminy Czempiń i wstąpienie do gminy Śrem. Radny 
Tadeusz Fabiś wskazał, Ŝe miało to miejsce w 1992 roku. Radny Tadeusz Fabiś wyraził 
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obawę, Ŝe jeŜeli droga nie zostanie pobudowana, to mieszkańcom Donatowa moŜe się ta 
inicjatywa przypomnieć. Radny Tadeusz Fabiś podkreślił, Ŝe mieszkańcy Donatowa płacą 
uczciwie wysokie podatki i droga ta jest potrzebna, tym bardziej, Ŝe łączy teren byłego 
województwa poznańskiego i leszczyńskiego.  
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew w odniesieniu do wypowiedzi radnego 
Piotra Wojciechowskiego – wskazała, Ŝe w poprzedniej kadencji 2002-2006 gmina 
znajdowała się w trudnej sytuacji finansowej, na skutek naprawiania błędów z kadencji 
poprzedniej; w 2003 roku w gminie brakowało praktycznie na wszystko i kaŜdy, nawet 
najmniejszy wydatek musiał być konsultowany ze Skarbnikiem Gminy. Burmistrz Dorota 
Krystyna Lew wskazała, Ŝe swobodnie moŜna było pracować dopiero w 2005 i 2006 roku. 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe gminę było stać wówczas tylko na to, aby 
starać się o fundusze na wybudowanie kanalizacji do Srocka Wielkiego.  
Burmistrz Dorota Krystyna Lew w sprawie drogi do Donatowa – wskazała, Ŝe na koszt 
budowy tej drogi składa się 350 000 zł z kredytu długoterminowego oraz 85 800 zł                        
z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych. Burmistrz Dorota Krystyna Lew podkreśliła, Ŝe nie 
jest to fundusz, który finansuje budowę dróg, a jedynie ją wspomaga, dlatego udział FOGR – 
u nie moŜe wynieść 80%. Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe w dniu dzisiejszym 
nikt nie jest w stanie odpowiedzieć na pytanie, ile droga ta ostatecznie będzie kosztowała,                
a będzie to moŜliwe dopiero po sporządzeniu kosztorysu inwestorskiego.         
 
Radny Stanisław Owsianny przypomniał, Ŝe budowa drogi w Donatowie została zapisana juŜ 
w uchwale budŜetowej podejmowanej przez Radę Miejską i wówczas nikt nie zgłosił wniosku 
o zmianę tegoŜ zapisu. Radny Stanisław Owsianny wskazał, Ŝe Rada Miejska w Czempiniu 
nie moŜe wycofywać się z podjętych wcześniej decyzji, poniewaŜ w opinii mieszkańców 
gminy stanie się niewiarygodna. Radny Stanisław Owsianny wyraził pogląd, Ŝe droga ta 
powinna powstać, tym bardziej, Ŝe mieszkańcy Donatowa zgodzili się, aby budowa tej drogi 
została przesunięta o rok z uwagi na rozpoczęcie budowy drogi w Głuchowie. Radny 
Stanisław Owsianny zaapelował, aby zamknąć dyskusję i zagłosować za podjęciem uchwały.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 13 radnych : 9 głosami „za”, przy                     
1 głosie „przeciw” i 3 głosami „wstrzymującymi się” podj ęła uchwałę Nr XI/52/07 
Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 27 czerwca 2007 roku w sprawie zaciągnięcia 
kredytu długoterminowego przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Skarbnik 
Gminy Czempiń Agatę Cichocką – Augustyniak.  
Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
Na prośbę radnego Piotra Wojciechowskiego odnotowuje się w protokole, iŜ głosował 
on „przeciw” podjęciu powyŜszej uchwały.  
 

Do punktu 7 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego przedstawionego 
wraz z uzasadnieniem przez Skarbnik Gminy Czempiń Agatę Cichocką – Augustyniak: 
 
Radny Krzysztof Giemza wskazał, Ŝe zakładano, iŜ termin realizacji I etapu budowy drogi              
w Głuchowie upłynie w sierpniu 2007 roku, tymczasem nie podjęto jeszcze Ŝadnych prac na 
terenie Głuchowa. Radny Krzysztof Giemza poprosił o przedstawienie aktualnej sytuacji 
przez Burmistrz Gminy Czempiń, na przykład w formie biuletynu informacyjnego dla 
mieszkańców Głuchowa. Radny Krzysztof Giemza poprosił o udzielenie odpowiedzi na 
pytanie, czy Urząd Gminy w Czempiniu wystąpił o środki z  Funduszu Ochrony Gruntów 
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Rolnych na dofinansowanie budowy drogi w Głuchowie, która teŜ jest drogą prowadzącą do 
pól.  
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe przetarg opiewał na projekt              
i wykonawstwo drogi w Głuchowie i w tej chwili firma ustala prace na poziomie 
projektowym, poniewaŜ w drogę krajową wchodzą drogi gminna i wojewódzka i powstały 
określone problemy związane z tym faktem. Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe 
prace rozpoczną się po uzgodnieniu projektu, w związku z czym terminu nie moŜna w dniu 
dzisiejszym podać. Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe Urząd Gminy w Czempiniu 
przed wprowadzeniem inwestycji do budŜetu gminy Czempiń na 2007 rok konsultował się              
z FOGR, który stwierdził, iŜ nie ma moŜliwości dofinansowania tej drogi z Funduszu.  
Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe zawsze przejście procedury administracyjnej 
zabiera wiele czasu, natomiast samo wykonanie drogi powinno pójść szybko. Burmistrz 
Dorota Krystyna Lew zapewniła, Ŝe radny Krzysztof Giemza będzie na bieŜąco informowany 
o postępie prac.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 13 radnych: 11 głosami „za”, przy                     
1 głosie „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” podj ęła uchwałę Nr XI/53/07 
Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 27 czerwca 2007 roku w sprawie zaciągnięcia 
kredytu długoterminowego przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Skarbnik 
Gminy Czempiń Agatę Cichocką – Augustyniak.  
Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  
 

Do punktu 8 porządku obrad: 
  
Do projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w Piechaninie dla działek o nr ewid. 123/2 i 126 
przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Kierownika Referatu Gospodarki Gruntami 
Romana Skrzypczaka uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 13 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XI/54/07 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 27 czerwca 2007 roku 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego w Piechaninie dla działek o nr ewid. 123/2 i 126 przedstawioną 
wraz z uzasadnieniem przez Kierownika Referatu Gospodarki Gruntami 
Romana Skrzypczaka  
Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  
 

Do punktu 9 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w Nowym Borówku dla działek wg ewid. gruntów Borowo 
o nr ewid. 357,355a i 356przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Kierownika Referatu 
Gospodarki Gruntami Romana Skrzypczaka uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 13 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XI/55/07 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 27 czerwca 2007 roku 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego w Nowym Borówku dla działek wg ewid. gruntów Borowo o nr 
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ewid. 357,355a i 356 przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Kierownika 
Referatu Gospodarki Gruntami Romana Skrzypczaka  
Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  
 

Do punktu 9 a porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie upowaŜnienia Burmistrza Gminy Czempiń do zaciągnięcia 
zobowiązania przekraczającego granicę ustaloną w budŜecie Gminy Czempiń na rok 2007 
przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Burmistrz Gminy Czempiń Dorotę Krystynę 
Lew uwag nie wniesiono.   

 
Rada Miejska w Czempiniu w obecności 13 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XI/56/07 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 27 czerwca 2007 roku 
w sprawie upowaŜnienia Burmistrza Gminy Czempiń do zaciągnięcia 
zobowiązania przekraczającego granicę ustaloną w budŜecie Gminy Czempiń na 
rok 2007 przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Burmistrz Gminy Czempiń 
Dorotę Krystyn ę Lew 
Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  
 

Do punktu 9 b porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy gminami 
Śrem, KsiąŜ Wlkp., Dolsk, Brodnica i Czempiń w zakresie prowadzenia schroniska dla 
bezdomnych zwierząt w Gaju przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Kierownika 
Referatu Gospodarki Gruntami Romana Skrzypczaka:   
 
Radny Piotr Wojciechowski poprosił o wyjaśnienie, jaki będzie koszt utrzymania schroniska 
dla gminy Czempiń.  
 
Radny Włodzimierz Kuciak poprosił o wyjaśnienie, czy na terenie gminy Czempiń znajdują 
się inne organizacje, które równieŜ zajmują się tego typu problemami i czy w powiecie nie ma 
dodatkowych środków, które mogłyby wspomóc działania gminy w tym zakresie.  
 
Radny Maciej Głochowiak poprosił o wyjaśnienie, czy na terenie gminy Czempiń jest lub 
będzie osoba zajmująca się wyłapywaniem tychŜe psów oraz czy psy będą bezpośrednio 
przekazywane do schroniska.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz przypomniał, Ŝe 
problem bezdomnych zwierząt był omawiany podczas posiedzeń komisji, takŜe podczas 
poprzedniej kadencji.    
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe podjęta w dniu dzisiejszym 
uchwała będzie miała charakter intencyjny i upowaŜni ona Skarbnik Gminy Czempiń do 
znalezienia w budŜecie gminy Czempiń środków na ten właśnie cel i podczas kolejnej sesji            
w uchwale zmieniającej budŜet środki te zostaną zarezerwowane na ten właśnie cel. 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe rocznie będzie to kwota około 6 000 zł, 
jednakŜe do końca 2007 roku będą przekazywane środki finansowe za konkretną usługę, a na 
2008 rok stała kwota zostanie zapisana w budŜecie. Burmistrz Dorota Krystyna Lew 
wyjaśniła, Ŝe na terenie powiatu kościańskiego nie ma schroniska dla zwierząt, dlatego                   
w momencie wystąpienia problemu, gmina zwraca się do schroniska w Gaju. Burmistrz 
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Dorota Krystyna Lew wyjaśniła, Ŝe wszystkie działania będą dokonywane przez pracownika 
schroniska. Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe problem bezdomnych zwierząt jest 
bardzo uciąŜliwy dla gminy.  
 
Kierownik Referatu Gospodarki Gruntami Roman Skrzypczak przypomniał, Ŝe w 2004 roku 
narodziła się inicjatywa wybudowania schroniska dla zwierząt na terenie powiatu 
kościańskiego, którą gmina Czempiń przedstawiła innym gminom z terenu powiatu. Roman 
Skrzypczak wskazał, Ŝe z uwagi na rozmiar inwestycji oraz jej koszty, gminy nie 
zdecydowano się na jej pobudowanie, stąd pomysł porozumienia ze schroniskiem w Gaju.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz wskazał, Ŝe 
osobiście ma pozytywne doświadczenia w związku z działalnością schroniska w Gaju.  
 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew zaapelowała, aby mieszkańcy gminy Czempiń z rozwagą 
zgłaszali fakt wałęsania się psa, poniewaŜ zdarza się tak, Ŝe psy uciekają z posesji, zaś po 
powiadomieniu słuŜb okazuje się, Ŝe właściciel się odnalazł.   
  

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 13 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XI/57/07 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 27 czerwca 2007 roku 
w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy gminami Śrem, 
KsiąŜ Wlkp., Dolsk, Brodnica i Czempiń w zakresie prowadzenia schroniska dla 
bezdomnych zwierząt w Gaju przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez 
Kierownika Referatu Gospodarki Gruntami Romana Skrzypczaka. 
Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  

 
Do punktu 10 porządku obrad: 
 
Do przedstawionej na piśmie przez Burmistrza Gminy Czempiń informacji                               
z działalności w okresie międzysesyjnym oraz wykazu zarządzeń, które stanowią załączniki 
nr  10 i 11  do niniejszego protokołu uwag nie wniesiono.  
 
Do punktu 11 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz poinformował, Ŝe  
w okresie międzysesyjnym: 

� uczestniczył w Festynie szkolno – rodzinnym w Starym Gołębinie; 
� uczestniczył w Festynie zorganizowanym przez Klub SPORTOWIEC przy 

Gimnazjum w Borowie, podczas którego radni i pracownicy Urzędu Gminy                     
w Czempiniu stworzyli druŜynę, która brała udział w rozgrywkach piłki siatkowej; 

� brał udział w obchodach Dni Ziemi Czempińskiej oraz Gminnych Zawodach 
Ochotniczej StraŜy PoŜarnej; 

� brał udział w zakończeniu roku szkolnego, podczas którego poŜegnano absolwentów 
Gimnazjum w Borowie oraz w Szkole Podstawowej w Starym Gołębinie; 

� brał udział w szkoleniu zorganizowanym przez Urząd Marszałkowski w Rydzynie na 
temat nowych dróg pozyskiwania funduszy na rozwój obszarów wiejskich. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz podziękował 
członkom Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Zdrowia Rady Miejskiej  
Czempiniu za reprezentowanie Rady Miejskiej w Czempiniu podczas zakończenia roku              
w placówkach oświatowych na terenie gminy i wręczenie nagród ksiąŜkowych ufundowanych 
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przez Radę Miejską w Czempiniu oraz radnemu Włodzimierzowi Kuciakowi za udział                    
w pracach komisji oceniającej wystawy sklepowe i radnemu Aleksandrowi Wielińskiemu za 
reprezentowanie Rady Miejskiej w Czempiniu podczas V Szkolnej Olimpiady Sportowej 
zorganizowanej przez Szkołę Podstawową w Czempiniu.   
 
Do punktu 12 porządku obrad: 
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew udzieliła odpowiedzi na interpelacje: 

1. Radnego Stanisława Owsiannego: Burmistrz poinformowała, Ŝe interpelacja ta 
zostanie przekazana do Zarządu Dróg Wojewódzkich; 

2. Radnego Włodzimierza Kuciaka:  Burmistrz poinformowała, Ŝe interpelacja ta 
zostanie przekazana do Zarządu Dróg Wojewódzkich; 

3. Radnego Aleksandra Wielińskiego:  
� Burmistrz poinformowała, Ŝe utrzymanie sieci kanalizacji sanitarnej naleŜy do 

zadań gminy, zatem – jeŜeli będą fundusze na ten cel, studzienki zostaną 
naprawione.   

� Burmistrz poinformowała, Ŝe na ulicy śeromskiego i Konopnickiej                        
w Czempiniu po ulewnych deszczach przeprowadzono wizję i podjęto decyzję, 
Ŝe zostaną podjęte kroki zmierzające do usunięcia powstałych uszkodzeń. 

Burmistrz Dorota Krystyna Lew w odpowiedzi na wniosek radnego Aleksandra 
Wielińskiego zgłaszany wcześniej – w sprawie naprawy muru cmentarza 
ewangelickiego  - poinformowała, Ŝe równieŜ odbyto wizję terenu, w wyniku której 
stwierdzono, Ŝe uszkodzenie jest bardzo duŜe, zatem na remont zostaną przeznaczone 
środki z rezerwy budŜetowej w kwocie 4 000 zł i po znalezieniu firmy, która podejmie 
się naprawy – zostanie ona zrealizowana.  

4. Radnego Władysława Matysiaka: Burmistrz poinformowała, Ŝe interpelacje zostaną 
przekazane do Zarządu Dróg Powiatowych.  

 
Radny Stanisław Owsianny wskazał na potrzebę naprawy opuszczonej studzienki 
kanalizacyjnej przy wyjeździe z targowiska w Czempiniu. 
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew przypomniała, Ŝe gmina podjęła                        
w poprzedniej kadencji działania mające na celu naprawę studzienek na terenie Czempinia, 
jednakŜe ich stan faktycznie wymaga wymiany na nowe. Burmistrz Dorota Krystyna Lew 
wskazała, Ŝe koszt zakupu nowej studzienki wynosi blisko 2 000 zł; a na dzień dzisiejszy nie 
ma takich środków w posiadaniu gminy, tym bardziej, Ŝe na samej trasie od Pl. 
Świerczewskiego do przejazdu kolejowego w Czempiniu jest około 40 studzienek.  
 
Do punktu 13 porządku obrad: 
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe według danych                      
z Powiatowego Urzędu Pracy w Kościanie stopa bezrobocia na koniec kwietnia 2007 roku             
w Polsce wynosiła 13,7%, na terenie województwa wielkopolskiego: 9,5 %, zaś na terenie 
powiatu kościańskiego: 9,2%, zaś na dzień dzisiejszy na terenie powiatu kościańskiego moŜe 
ona wynieść nawet około 7 %.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz złoŜył w imieniu 
Rady Miejskiej w Czempiniu podziękowania za współpracę na ręce przechodzących na 
emeryturę: 
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� Dotychczasowej Dyrektor Szkoły Podstawowej w Starym Gołębinie – Małgorzacie 
Zemer; 

� Dotychczasowej Dyrektor Przedszkola Samorządowego w Czempiniu – Justynie 
Kaźmierczak; 

� Dotychczasowemu Radcy Prawnemu Urzędu Gminy w Czempiniu – Ewie 
KsiąŜkiewicz 

 
i wręczył okolicznościowe podziękowanie na piśmie i wiązanki kwiatów.  
 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad XI sesji Rady Miejskiej w Czempiniu Przewodniczący 
Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz zamknął posiedzenie.  
 
 
 

                                                                                            
                                                                                            

                                                                                                Przewodniczący Rady Miejskiej 
w Czempiniu 

/-/ Krzysztof Sankiewicz 
 
Protokołował: 
Podinspektor 
mgr Magdalena Głucha  
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


